

崑山科技大學 數位典藏授權同意書 KSU Digital Repository Authorization Letter

茲同意崑山科技大學圖書資訊館將本人（本公司）_____之
_____著作內容（含相關資料）進行典藏，並可因典藏之
非營利目的進行必要之數位化及重製，依圖書館法、著作權法規定提供讀者利
用。若讀者有侵害本人（本公司）之著作權情形時，本人（本公司）得要求貴館
提供必要之協助，以利向該讀者請求賠償。

I/We (the Principal), _____, hereby authorize Library and
Information Center of KSU (the Agent) to gain access my/our works _____
_____ for repository. The library can digitize and reform
the works and the related data based on Library Law and Copyright Law of R.O.C.
The Principal is responsible for not only all legal actions but also controversy that the
Agent invades the third-party rights owing to the works. Misusage caused by readers
of the Agent, the Principal would ask the Agent for related assistance.

請勾選授權公開年限及範圍(請勾選一項)：

Date of full text online publication (select either and make a check in it):

- ☐ 立即公開 (Immediate open)
☐ 五年後公開 (Open for access after five years)
☐ 三年後公開 (Open for access after three years)
☐ 校園內公開 (Open for access within KSU)
☐ 館內典藏 (For repository within the library)

立書人：
Principal

崑山科技大學
Library and Information Center of KSU

代表人：
Representative

代表人：李天祥
Representative: Lee, Tien-Shang

身份證字號/統一編號：
Identity No./ Unified business No.

臺南市永康區崑大路 195 號
No.195, Kunda Rd., Yongkang Dist., Tainan
City 710, Taiwan (R.O.C.)

戶籍/聯絡地址：
Address

聯絡電話：
Tel

中 華 民 國

年

月

日

Year

Month

Date